
 

 

 

 

 

 

Referat styremøte 16. oktober 2023 

Tilstede: Odd Helge Sukuvara, Paul Hofseth, Gry H Våga, Marthe Krumsvik, Joachim Berg, Paul 

Sigmund Hansen, Kolbjørn Rushfeldt, Marie Hortman, Bjørn Andre Troli, Jan Hofseth 

1. Postliste 

2. Skallelv- referatføring 

Vadsø JFF gir tilbakemelding til Skallelv fiskerforening om avslutning av 

samarbeid iht. årsmøtevedtak. Skallelv fiskerforeningen setter dato.* 

3. Vadsø idrettsråd – referatføring 

Vadsø JFF går ikke inn på avtale mht. kommunens idrettsråd sin utlånspraksis da 

rammeavtale er for uklar. 

4. Fest 75 års jubileum status 

Det ble ved årsmøte avsatt kr. 50 000 til markering av 75 års jubileum. Det er ikke 

gjennomført arrangement tidligere i 2023 og rammen til markeringen settes til kr. 50 

000 

5. Frifond 2024 - frist 1. november 

Må omsøkes 

6. Frifond 2023 - frist 1 november 



Rapport er sendt inn. Leirdueutvalget gikk inn med ekstra kvelder for å dekke inn 

manglende gjennomføring av arrangement. 

7. Introjakt – status 

Er ikke gjennomført i 2023 grunnet manglende kapasitet. 

8. Status sporprøver – storvilt 

Det er gjennomført over 30 prøver i 2023. 

9. Status Heia Vadsø våpenkasun 

Rapport til Heia Vadsø er sendt inn.** 

10. Status Heia Vadsø Bane 2 

Må fullføres med å installere ny kaster og akkustikk/Datec. Etter dette må det 

gjennomføres jevnlige treninger gjennom sesongen for 

nybegynnere/kvinner/ungdom før rapport sendes inn høst 2024. 

11. Status Heia Vadsø rifler 

Må sendes inn våpensøknader. 

12. Andre rapporteringer-  

Rapporter som mangler sendes inn av ansvarlige iht. frister som foreligger 

13. Årsmøte 2024 – Dato settes til  14. februar 2024 

14. Beretninger – skal leveres leder senest 17. januar 2024 

15. Årsmøtesaker- må sendes inn senest 14. januar 2024 

16. Årsmøtesak -  Styret i Vadsø JFF sender inn sak vedrørende søknad til  Heia Vadsø 

om støtte til lyskastere på banen 

17. Nøkkelsystem lages på banen- Paul H ser på saken 

* Skallelv fiskerforening har oversendt dato etter møtet. Dato settes til 1. januar 2024. 

Det vil utarbeides avtale som underskrives av ledere i foreningen 

** Tilskudd er utbetalt av Heia Vadsø 

Referatføring av 2 e-post saker: 

1. Skytterlaget har sendt over utkast til avtale med kommentarer. 

Vedtak: 

Styret i Vadsø JFF vil ta opp videre dialog med skytterlaget etter årsmøtet 2024. 

Avstemning: 1 mot, 1 avsto å stemme og 8 for. 

 



2. VSSK skal arrangere NM i Fitasc sporting 2024 

 

Vedtak: 

VSSK får bruke anlegget til Vadsø JFF under deres arrangement 27.og 28. juli 2024. 

Duer brukt under stevnet skal leveres av Vadsø JFF. 

Enstemmig vedtatt 

 

 

 


